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Discussie over groen rond A4 

 

Schiedam - De Stichting Batavier vindt dat er veel te weinig groen worden teruggeplant in de 

nabijheid van de A4. Dat concludeert de stichting na een bezoek aan een 

informatiebijeenkomst van Rijkswaterstaat. ,,De eerste berichten over de plannen voor de 

groene inrichting van het A4-tracé tussen Vlaardingen en Schiedam hebben in oktober geleid 

tot onze notitie “4500 bomen weg, 450 terug” waarin we onze bezorgdheid uitten over 

tekortschietende compensatie van gekapte bomen. Op 8 november bleken die zorgen helaas 

terecht. Het plan van landschapsarchitect BoschSlabbers ziet er op papier aardig uit, maar 

iedereen kan zien dat het geen volwaardige compensatie biedt voor het verloren gegane 

groen’’, meldt de stichting. ,,Het enige dat Rijkswaterstaat zeker weet is dat zij 133 grotere 

bomen moeten herplanten langs het dak. En zelf planten zij er nog eens 150 extra. Een klap in 

het gezicht van de mensen die verwachten dat er een volwaardige herplant komt van de ruim 

4500 grote bomen die daar in 2011 en 2012 gekapt zijn. Het verschil in aantallen wordt 

verklaard door de plotselinge discussie over wat de voorwaarden zijn die gesteld worden aan 

de bomen. De Batavier is van mening dat een boom een stam met een minimale omvang van 

25 cm moet hebben. Gemeente en Rijkswaterstaat zien dat anders.’’ 

 


